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ZÁPIS 

z 20. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 10. 5. 2021 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

Přítomno: 18 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni: 3 – František Hlaváč, Ing. Vlastimil Kocanda, Ing. František Šlapanský 

Přišli později: 0 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Andrea Stejskalová 

Ověřovatelé zápisu: Ing. Lenka Dobešová, MUDr. Ladislav Kučera 

Návrhová komise: Michal Horák, DiS., Tomáš Makovický, Pavel Procházka, Mgr. Tomáš 
Striegler 

 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 20. zasedání Zastupitelstva města Moravský 
Krumlov v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., 
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno 

v zasedací místnosti 18 členů Zastupitelstva města. Z dnešního zasedání se omluvil František 

Hlaváč, Ing. Vlastimil Kocanda a Ing. František Šlapanský. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo 
města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů.  Program a materiál k dnešnímu 
jednání jste všichni obdrželi e-mailem, případně zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu 
zvláště. Zápis z jednání Finančního výboru bude projednán v bodě číslo 3 – Výsledek zadávacího 
řízení „Moravský Krumlov – Vybudování chodníků a IS v lokalitě Na Kačence“. Máte někdo 
další doplnění programu?  

 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 

3. Výsledek zadávacího řízení „Moravský Krumlov – Vybudování chodníků a IS v lokalitě 
Na Kačence“  
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4. Návrh na změnu Územního plánu Moravský Krumlov  

5. Korespondence  

6. Různé 

7. Diskuze 

8. Závěr 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 

JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Byli navržení tito zapisovatelé zápisu: Ing. Andrea Stejskalová, Jana Nahodilová  

 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. Lenka Dobešová, MUDr. Ladislav Kučera 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Ing. Andrea Stejskalová, Jana 

Nahodilová, ověřovatele zápisu: Ing. Lenka Dobešová, MUDr. Ladislav Kučera. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Michal Horák, DiS., Tomáš Makovický, Pavel 
Procházka, Mgr. Tomáš Striegler. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Michal Horák, DiS., Tomáš 
Makovický, Pavel Procházka, Mgr. Tomáš Striegler. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu.  

 

 

 

2. Interpelace 

 

 

STAROSTA – zde si Vás dovolím informovat o proběhlých jednáních a schůzkách, které se 
uskutečnila od minulého jednání zastupitelstva. Pražské zastupitelstvo bude ještě jednou jednat o 
Smlouvě o zápůjčce pláten Slovanské epopeje do Moravského Krumlova. Ta smlouva, kterou my 
jsme schvalovali, byla legislativním odborem v Praze, drobně upravena. My jsme dostali návrh 
smlouvy od Galerie hlavního města Prahy (dále jen G HMP), ta smlouva byla stejná, která byla 
schválena do Japonska. Legislativní odbor hlavního města Prahy smlouvu jazykově upravil, bude 
nám předložena. Paní ředitelka konstatovala, že se jedná pouze o kosmetické úpravy. Jak nám 
bude smlouva doručena, tak ji dostanete ke schválení. Ještě ji bude projednávat Rada hlavního 



20. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 10. 5. 2021 

 4 

města Prahy. Jak bude znám termín otevření, tak Vám bude sdělen. Termín 10. 9. 2021 
slavnostního zahájení výstavy MSE stále platí, proběhne za přítomnosti slavných hostů. Byl jsem 
na služební cestě ve Vídni u velvyslankyně JUDr. Červenkové, která přislíbila svoji účast. Jedná 
se o možnosti dalších významných hostí z Rakouska.  

Na dnešním jednání rady města, na základě připomínky pana Horáka. Dne 20. 5. 2021 v 16:00 

hodin se zde v zasedací místnosti sejdou ti, kteří budou mít, co říci k podrobnému rozpisu 
parkování pro auta ve vnitřním městě s ohledem na výstavu SE. Budou přítomni zástupci Policie, 
Městské Policie a také zástupci Vás. Budeme o tomto problému diskutovat a připravíme nějaký 
návrh. Na základě parkovacích míst na ulici Palackého, na základě toho, které máme. Jak v této 
chvíli vyřešit parkování ve vnitřním města. Kdyby byl ve vašich klubech někdo, kdo má o to 
zájem, nechť přijde a řekne k tomu nějaký svůj názor.  
Proběhl zápis do škol, na obě školy bylo zapsáno kolem 40 dětí, z toho na Ivančickou 24 dětí a na 
Klášterní 16 dětí. Proběhlo otevření zahrady mateřské školy na ulici Husova, tady bych rád 
poděkoval Ing. Stejskalové a Mgr. Juránkovi. Vypadá to velice dobře a je to kus, pěkný kus, 
Moravského Krumlova. Pěkný kus také vzniká v Polánce, kdy mohu s velkou potěchou říct, že je 
naplněna kapacita dětí v mateřské škole. Na slavnostní otevření na zahájení školního roku 
dostanete včas pozvánku, předběžně byl navržen termín 31. 8. 2021.  

Zítra přijede radní JmK Ing. Jiří Crha, který je zároveň starostou města Blanska, se kterým 
provedeme kontrolu stavby na ulici Rakšická. Zároveň i ulice Palackého běží podle předepsaného 
harmonogramu. V této chvíli není ohrožen termín dokončení.  
Bc. DOUBEK Radovan – mám dotaz, co se týče ulice Nádražní. Jak se to vyvíjí, jestli už máme 
hotovou nějakou přípravu, projektovou dokumentaci, kdy se spustí rekonstrukce? V jaké fázi, a 
jak se vyvíjí rekonstrukce sportoviště na Ivančické? 

STAROSTA – rekonstrukce ulice Nádražní by měla navázat na ulici Rakšickou. Nepodaří se 
sladit, tak aby jedna skončila a druhá začala. V této chvíli běží, je hotové zaměření, běží 
výběrové řízení na projektanta. Je potřeba vědět, že to je v gesci JmK. Investice se počítá v řádu 
95 miliónů Kč. Opravovat se bude celá silnice od křižovatky (obchod pana Procházky) až po 

vlakové nádraží. Takto to je celé v plánu. K hřišti na Ivančické, v této chvíli byl ukončen zápis. 
Řeší se, jakým způsobem bude zahájena výuka ve třídě s rozšířenou výukou tělesné výchovy. Pro 
příští rok je navržen postup, který jsme minulý týden konzultovali s vedením školy. V tom 

systému je i navrženo, zda budeme toto hřiště rekonstruovat. Postup je takový, schválíme 
investiční záměr rekonstrukce hřiště na Ivančické s nějakým návrhem toho, co tam bude. 
Následně vybereme projektanta, projektová dokumentace, investiční zajištění, podle schématu, 
jak jsem zvyklí. To bude nachystáno na jednání zastupitelstva v červnu.  
Mgr. LANG Petr – tady zaznělo, že ta ulice Nádražní, od obchodu pana Procházky až po 
nádraží se bude opravovat. Jedná se i o tu část, která je už opravena? 

STAROSTA – část té vozovky byla opravena před deseti lety, nechci říct provizorně. Na kostky, 
které tam byly předtím, byla dána vrstva asfaltu.  
Mgr. KOTKOVÁ KVĚTOSLAVA – jenom si dovolím upřesnit, pro Váš přehled, kolik se 
přihlásilo dětí. Z 24 dětí, kteří se zapsali do první třídy, má 5 dětí zájem o třídu s rozšířenou 
výukou tělesné výchovy, z 2. ročníku 1 a z 3. ročníku 2. Prozatím to bude formou kroužku. 
Nicméně tato myšlenka může pokračovat podle původní domluvy.   
 

Probíhá debata zastupitelů týkající se stavu vozovky kolem Moravského Krumlov v souvislosti 

s probíhajícími opravami ul. Rakšická. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty města o proběhlých jednáních. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města.  
 

 

 

3. Výsledek výběrového řízení „Moravský Krumlov – Vybudování chodníků a IS v lokalitě 
Na Kačence“ a Rozpočtové opatření č. 9/2021 – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, 
místostarosta města 

 

 

 

STAROSTA – k tomuto bodu jednal Finanční výbor, předám tedy slovo Mgr. Strieglerovi, 

předsedovi Finančního výboru.  
Mgr. STRIEGLER Tomáš – dobrý den, děkuji pane starosto. Po minulém zastupitelstvu nás 
pan starosta požádal, abychom se sešli, jako Finanční výbor a probrali vzniklou situaci. My jsme 

počkali na právní rozbor AK Šopák, Palátová, kde si myslím, že je vše dobře popsáno. Naše 
stanovisko je takové, že by město mělo dodržovat smlouvy, které podepíše. Máme to i 
v usnesení, kdy Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města vybudování infrastruktury 
v lokalitě „Na Kačence“. Samozřejmě situace kolem  se bude nějak vyvíjet, ale i v té 
zprávě je napsáno, že město není nějakým způsobem postihnutelné, pokud ne každému 
investorovi vyhoví. Dále jsme diskutovali, jak by se ta situace Na Kačence i v jiných lokalitách 
měla vyvíjet dál. Myslíme si, že by se třeba při přesunu cesty, jak jsme o tom mluvili, případně 
při dalších požadavcích investora, že by se na těchto akcích podílet měl. Ne, samozřejmě na té, 
která mu byla smlouvou přislíbena. Tady máme další stanovisko, že Finanční výbor doporučuje 
v dalších jednáních s investory jejich spoluúčast na dalším rozvoji lokality. Takže, abych to 
shrnul, doporučení Finančního výboru je podpořit vybudování této infrastruktury, tak jak byla 

podepsána smlouva.  
STAROSTA – nyní si dovolím okomentovat zápis z 10. schůze Finančního výboru. Finanční 
výbor bere na vědomí zprávu právní kanceláře Šopák a Palátová ohledně komunikace a 
zasíťování lokality „Na Kačence“, druhé usnesení, které jste přijali, zní „Finanční výbor 
doporučuje Zastupitelstvu města vybudování infrastruktury v lokalitě „Na Kačence.“ Chápu to 
tedy tak, že Finanční výboru doporučuje Zastupitelstvu města přijmout pozitivní rozhodnutí ve 
schválení výsledku výběrového řízení a schválit Smlouvu o dílo na akci „Moravský Krumlov – 

vybudování chodníků a IS v lokalitě Na Kačence“? 

Mgr. STRIEGLER Tomáš – ano, je to tak.  

STAROSTA – dále tedy, a to je upozornění pro všechny výbory. Výbory by měly přijímat 
usnesení, které, ne že doporučuje vybudování infrastruktury, ale doporučuje přijmout usnesení, 
která jsou tady navržena. Protože jste k nim zaujali nějaké stanovisko. Dále jste schválili usnesení 
ve znění „Finanční výbor doporučuje v dalších jednáních s investory jejich spoluúčast na dalším 
rozvoji lokality.“ Já nyní udělím slovo předkladateli materiálu Mgr. Juránkovi, poprosím o jeho 
přednesení důvodové zprávy jeho materiálu a případné další jeho komentáře.  
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MÍSTOSTAROSTA – já to jenom doplním, pan Striegler to už tady říkal. Na základě debaty 
z minulého zastupitelstva jsme oslovili právní kancelář, která nám k tomu dala stanovisko: 

„Zasíťování lokality Na Kačence nezavazuje město Moravský Krumlov k zasíťování i ostatních 
lokalit na svém území a v tuto chvíli je tedy zásadní dostát závazků, k nímž se město Moravský 
Krumlov podpisem smlouvy s vlastníky veřejné technické infrastruktury vůči společnosti Flexira, 
s.r.o., zavázalo (cituje text ze zprávy AK) Na to navázalo i jednání Finančního výboru, které tyto 
kroky potvrdilo. Já jsem ještě jednal s panem Pokorným, před konáním schůze Finančního 
výboru.  
 

Vysvětluje zastupitelům situaci na vizualizaci investora „Na Kačence“. 

 

Jak všichni víme, tak nad Kačenkou jsou rodinné domy, které nemají zajištěnou kanalizaci, tak 
v rámci jednání bychom chtěli přistoupit i k tomu, abychom ty sítě tam do budoucna mohli 
vybudovat.  

Bc. DOUBEK Radovan – nevím jakým způsobem a jakou máš představu, jak by se měl pan 
Pokorný finančně spoluúčastnit. Nevím, co tam máš za další myšlenku. V současně době je 

v nabídce k prodeji nějakých 6 000 m2. Bylo by fajn, kdyby město tyto pozemky koupilo.  
STAROSTA – o prodeji těchto pozemků víme. Je však potřeba mít více informací. V této chvíli 
nemám představu o tom, co by měla být finanční spoluúčast pana Pokorného. Proto bych si 

navrhl pana místostarostu, pana Strieglera a pana Košíčka, aby jednali o finanční spoluúčasti. 
Jaká bude, nechť jednají a poté předloží na zastupitelstvu.  
 

 

Pan Striegler se z důvodu pracovní vytíženosti vzdává účasti jednání s panem Pokorným. Dále 
probíhají návrhy, kdo ze zastupitelů a zároveň členů Finančního výboru nahradí pana Strieglera.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výsledek výběrového řízení na podlimitní veřejnou zakázku 
na stavební práce s názvem „Moravský Krumlov – Vybudování chodníků a IS v lokalitě Na 
Kačence“ a pověřuje starostu města podpisem Rozhodnutí o výběru dodavatele. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Moravský Krumlov – vybudování 
chodníků a IS v lokalitě Na Kačence“, se subjektem COLAS CZ, a.s., Ke Klíčovu 9, 190 00 
Praha, IČ 26177005, a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 9/2021. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje Mgr. Zdeňka Juránka a PhDr. Jana Košíčka dalším 
jednáním s vlastníky pozemků o spoluúčasti na rozvoji lokality „Na Kačence“. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 

ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

4. Návrh na změnu Územního plánu Moravský Krumlov – předkládá Ing. Petr Šťastný, 
vedoucí odboru výstavby a územního plánování 

 

 

STAROSTA – jedná se o návhr na změnu Územního plánu Moravský Krumlov, o kterou žádá 
. Jenom si dovoluji upozornit, že pokud se bude chtít napojit do našich sítí, tak 

to napojení by mělo být zpoplatněno. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrh  

 na změnu Územního plánu Moravský Krumlov týkající se zařazení 
pozemku p. č. 1478 v k. ú. Moravský Krumlov do funkční plochy: „BH – plochy bydlení 
v bytových domech“ a zařazení pozemku p. č. 1479 v k. ú. Moravský Krumlov do funkční 
plochy: „SO – plochy smíšené obytné“ za účelem uvažované výstavby rodinných a bytových 
domů na těchto pozemcích. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., 
JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

5.  Korespondence  

 

 

K DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU 

KORESPONDENCE. 

 

 

6. Různé 
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K DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU RŮZNÉ. 
 

 

7. Diskuze 

 

 

8. Závěr 
 

 

Pan starosta ukončil jednání v 16:35 hodin 

 

 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 

 

 

 

  

                   ………………………………….. 
                          Ing. Andrea Stejskalová 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

 

        ………………………………….. 
         Ing. Lenka Dobešová 

 

 

 

…………………………………..   
                 MUDr. Ladislav Kučera 

 

 

V Moravském Krumlově, dne 12. 5. 2021 

 

 

 

 

………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


